

CHINA'S INTERNATIONAL COOPERATION STRATEGY AND THE BELT AND ROAD INITIATIVE

with Jiantuo Yu

Assistant Secretary General & Director of Research
Department I,
China Development Research Foundation (CDRF)

THURSDAY | 10TH OCTOBER 2019 | 2 PM TO 4PM

ROOM 120, C.K CHOI BUILDING

1855 West Mall, Vancouver

Before joining CDRF in 2009, Jiantuo Yu subsequently worked at John-Hopkins Nanjing Center (2001-2005), Center for Human and Economic Development Studies (Peking University) (2005-2007) and UNDP China Country Office (2007-2008), and had been the visiting fellow of OPHI, Oxford University, in 2008. He works in the areas of urbanization and regional development, the Belt & Road Initiative, rural finance system, poverty and inequality, international development cooperation, public finance, social welfare system, and theory and practice of human development approach.



俞建拖，中国发展研究基金会秘书长助理、研究一部主任。在2009年加入中国发展研究基金会之前，他先后担任约翰·霍普金斯南京中心项目研究员（2001-2005）、北京大学经济与人类发展研究中心研究员、主任助理（2005-2007），以及联合国开发计划署驻华代表处项目顾问（2007-2008）工作，并于2008年受邀为牛津大学贫困与人类发展研究中心的访问学者。主要的研究领域包括城市化与区域发展、国际发展合作、农村金融、贫困与不平等、国际发展合作、公共财政政策、社会福利体系、人类发展的理论与实践。

